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§ 16    Anmälan av protokoll från socialnämndens, 
äldrenämndens och överförmyndarnämndens 
gemensamma råd för funktionshinderfrågor från 
den 15 maj 2014 

Föreligger protokoll från socialnämndens, äldrenämndens och 

överförmyndarnämndens gemensamma råd för 

funktionshinderfrågor från den 15 maj 2014. 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

§ 17    Anmälan av postlista för tiden från och med     
2014-04-01 till och med 2014-04-30 

Föreligger äldreförvaltningens postlista för april 2014.  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

§ 18    Övriga frågor 

Eva Frunk Lind besvarar frågor från ledamoten Mirja Räihä m.fl. 

(S) anmälda under pkt 4. Rörande första frågan: förvaltningen 

återkommer med mer information när uppföljningsrapporten från 

brandmyndigheten blir färdig. Rörande andra frågan: 

äldreförvaltningen leder arbete med att införa en prototyp av ett nytt 

system som ska ersätta e-tjänsten Jämförservice. Den nya 

prototypen kommer att testas under sommaren så att 

äldreförvaltningen återkommer till äldrenämnden med mer 

information till första sammanträde efter sommaruppehåll den 23 

september. 

Beträffande tredje frågan informerar avdelningschefen AnnMarie 

Ståhl att det inte är möjligt, i princip, att spara någon information 

som angår en annan person i Paraplysystemet/Vodok. 

Äldreförvaltningen återkommer med mer information rörande 

rutiner för hantering av anmälan om Lex Sarah. Det råder sekretess 

på personuppgifter som kan finnas i utredning och andra bilagor 

som finns med i en Lex Sarah-anmälan. 
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Direktören Eva Frunk Lind tar upp att presentation av 

tidsregistrering i hemtjänsten flyttas till nästa nämndsammanträde 

den 10 juni för att biträdande avdelningschefen Marita Åkersten 

blev sjuk.   

 

Ordföranden Joakim Larsson (M) och direktören Eva Frunk Lind 

bjuder in nämnden till sommaravslutning som äger rum i 

Stadshuskällaren strax efter sammanträdet den 10 juni 2014. 

  

 

 

Vid protokollet 

 

 

Barbara Ahlmark, nämndsekreterare 

 


